
Sprawozdanie 

Komisja Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej. 

Posiedzenie w dniu 22 maja 2024, godz. 11:00 

w sali posiedzeń ratusza bnińskiego 

Po otwarciu posiedzenia, stwierdzeniu quworum (na 10 członków 

Komisji 3 nieobecnych), przypomnieniu o RODO i powitaniu gości 

porządek obrad został przyjęty bez uwag.  

Następnie przystąpiono do wyboru zastępcy przewodniczącej Komisji. 

Radny Wojciech Fieduk zgłosił kandydaturę Pani Doroty Łuczak, która 

wyraziła zgodę a Radna Danuta Paluszkiewicz zgłosiła kandydaturę 

Pani Magdaleny Pawlaczyk, która zgody nie wyraziła. W jawnym 

głosowaniu Radna Dorota Łuczak wybrana została zastępcą 

przewodniczącej Komisji Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej (7 

głosów „za”). 

W punkcie trzecim przedstawiony został, zatwierdzony przez 

poprzednią Radę, plan pracy Komisji na rok 2024. Nikt nie wniósł 

uwag.   

Punkt czwarty zaprezentował Dyrektor Kórnickiego Ośrodka Kultury 

w Kórniku Pan Sławomir Animucki, który opowiedział o całorocznej 

działalności Ośrodka a także o programie tegorocznych Kórnickich 

Spotkań z Białą Damą. Gwiazdami będą Dawid Kwiatkowski, Gromee 

oraz zespół Kombii.  

W sprawach bieżących, wolnych głosach i wnioskach: 

1.  Głos zabrał zaproszony na Komisję Z-ca Dyrektora KCRiS OAZA 

Pan Bartosz Karaś, wyjaśniając znaczenie pisma przesłanego 

przez WOPR RP. Okazało się, że Wodne Ochotnicze Pogotowie 

Ratunkowe Rzeczypospolitej Polskiej to nie to samo co znane 

wszystkim Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe pilnujące 

bezpieczeństwa na wodach i plażach. To pierwsze to instytucja 

komercyjna oferująca swoje usługi. KCRiS Oaza posiada już od 

roku 2018 analizę zagrożeń przygotowaną z udziałem służb 



ratowniczych i porządkowych z terenu Miasta i Gminy Kórnik, 

która jest aktualizowana na bieżąco. 

2. Głos zabrała Kierownik Wydziału Oświaty i Polityki Społecznej 

Pani Aneta Weber, która wyjaśniła sprawę pisma rodziców 

żłobka „Hocki Klocki” oraz przedstawiła stanowisko Wydziału w 

tej sprawie opisane w odpowiedzi. Dodatkowe wyjaśnienia 

przedstawił także Z-ca Burmistrza Pan Sebastian Wlazły 

Na tym posiedzenie zakończyło się. 


